

C.O. 1975/076
PUBLIC SERVICE STAFF RELATIONS ACT

PUBLIC SERVICE STAFF RELATIONS ACT

Pursuant to the provisions of the *Public Service Staff Relations Act*, the Commissioner of the Yukon Territory is pleased to and doth hereby order as follows:

1. Authority is delegated to the Chairman of the Yukon Public Service Staff Relations Board to appoint such officers and employees as the Board deems necessary for the performance of its duties under the Act.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 2nd day of May, A.D., 1975.

Commissioner of the Yukon

O.C. 1975/076
LOI SUR LES RELATIONS DE TRAVAIL
DANS LA FONCTION PUBLIQUE

LOI SUR LES RELATIONS DE TRAVAIL DANS LA FONCTION PUBLIQUE

Le Commissaire du territoire du Yukon, conformément aux dispositions de la *Loi sur les relations de travail dans la fonction publique*, décrète ce qui suit :

1. Est délégué au président de la Commission des relations de travail dans la fonction publique le pouvoir de nommer les agents et fonctionnaires que la Commission estime nécessaires à l'exécution de ses fonctions en application de la Loi.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, le 2 mai 1975.

Commissaire du territoire du Yukon